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OBEC BĚLÁ U JEVÍČKA 
Bělá u Jevíčka 7, 569 43 Bělá u Jevíčka 

__________________________________________________________________________________________________ 

 

Zápis 
z 20. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka,  

konaného dne 9.7.2025 od 16:30 hod, sál kulturního domu, Bělá u Jevíčka čp. 170. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka (dále též jako „zastupitelstvo“ nebo „ZO“) 

bylo zahájeno v 16:30 hodin starostou obce Petrem Nárožným.  

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bělá  

u Jevíčka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 1.7.2025 do 9.7.2025. 

Starosta konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva z celkového počtu 7 členů 

zastupitelstva (p. Porketová omluvena pro nemoc) a zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 

3 zákona o obcích) 

Starosta se zeptal, zda ověřovatelé předchozího zápisu p. Ille (Porketová není přítomná) 

mají k tomuto zápisu připomínky – bez připomínek.   

 

Starosta dal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis a usnesení č. 19 ze zasedání Zastupitelstva 

obce Bělá u Jevíčka ze dne 4.6.2025. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6  Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele. 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu p. Vaškovu a p. Červinku a zapisovatelem Ing. Illeho.  

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka určuje ověřovatele zápisu Markétu Vaškovou a Josefa 

Červinku, zapisovatelem Ing. Ladislava Illeho. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:   6   Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 
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2. Schválení programu 20. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka. 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a který byl v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Návrh programu: 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

2. Schválení programu 20. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka. 

3. Plán práce ZO na 2. pololetí 2025. 

4. Rozpočtové opatření č. 4/2025. 

5. Závěrečný účet DSO MH za rok 2024. 

6. Závěrečný účet Regionu MTJ za rok 2024. 

7. Smlouva o poskytnutí dotace z Podprogramu 3 – Podpora památkové péče v Pardubickém 

kraji na rok 2025. 

8. Smlouva o poskytnutí dotace z programu Rozvoj infrastruktury v oblasti zásobování pitnou 

vodou a odvádění odpadních vod 2025, podprogram – realizace stavby souběžně 

spolufinancovaná z jiných dotačních zdrojů.  

9. Smlouva o výpůjčce s Dobrovolným svazkem obcí Malá Haná. 

10. Kupní smlouva o převodu nemovitých věcí – pozemek pro bytovou výstavbu. 

11. Prodej obecního majetku – zahradní traktor Stiga Estate 7122. 

12. Prodej obecního majetku – řezivo.  

13. Pronájem nebytových prostor – kiosek v zázemí kulturního domu.  

14. Směrnice pro kamerový systém obce. 

15. Informace k odpadovému hospodářství obce za rok 2024. 

16. Koťata. 

17. Různé. 

18. Diskuse. 

19. Závěr. 

 

Starosta se zeptal na případné změny či doplnění programu. Žádné další doplňující body nebo 

připomínky nebyly vzneseny a starosta dal hlasovat o návrhu programu. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje program 20. zasedání Zastupitelstva obce Bělá  

u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  6    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

 

3. Plán práce ZO na 2. pololetí 2025. 

Zastupitel Sláma přečetl „Plán práce ZO na 2. pololetí roku 2025“, který je přílohou tohoto zápisu. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky či doplnění. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Plán práce Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka  

na 2. pololetí roku 2025“. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
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4. Rozpočtové opatření č. 4/2025. 

Starosta uvedl, že rozpočtové opatření č. 4/2025 schválil dne 30.6.2025, jedná se o finanční 

prostředky na volby a pak pouze přesuny položek v paragrafech. O rozpočtovém opatření bylo 

informováno zastupitelstvo a finanční výbor. Starosta dále seznámil přítomné s detaily 

rozpočtového opatření. Nikdo neměl dalších připomínek.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí rozpočtové opatření č. 4/2025 schválené 

starostou ke dni 30.6.2025.              
 

 

5. Závěrečný účet DSO TS MH za rok 2024. 

Starosta konstatoval, že Závěrečný účet DSO Technické služby Malá Haná za rok 2024 byl 

schválen na členské schůzi DSO dne 12.6.2025 v Bezděčí u Trnávky, které se zúčastnil 

místostarosta, a to Usnesením č. 02/22/2025. Je povinností se ZÚ seznámit členy zastupitelstev 

jednotlivých členských obcí. Tento ZÚ byl zaslán zastupitelům na vědomí. Bez dalších 

připomínek.      

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí „Závěrečný účet DSO Technické služby Malá 

Haná“ za rok 2024. 

 
 

6. Závěrečný účet Regionu MTJ za rok 2024. 

Starosta uvedl, že Závěrečný účet Regionu MTJ za rok 2024 byl schválen na členské schůzi DSO 

Region MTJ dne 19.6.2025 v Gruně, které se osobně zúčastnil. Nyní je povinností seznámit s ním 

členy zastupitelstev jednotlivých členských obcí. Tento ZÚ byl zaslán zastupitelům na vědomí , 

bez dalších připomínek.    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí „Závěrečný účet DSO Region MTJ“ za rok 

2024. 

 

 

7. Smlouva o poskytnutí dotace z Podprogramu 3 – Podpora památkové péče v Pardubickém 

kraji na rok 2025. 

Starosta připomněl, že na minulém zasedání zastupitelstvo schválilo smlouvu o dílo na opravu 

křížku u „Sanatoria“, nyní předkládá ke schválení Smlouvu o poskytnutí dotace z „Podprogramu 

3 – Podpora památkové péče v Pardubickém kraji na rok 2025“ na akci „Obnova kamenného 

fundamentu s litinovým křížem Bělá u Jevíčka“ ve výši 40.000 Kč. Dále starosta uvedl, že převod 

pozemku od HZS Jevíčko a.s. pod památkou a v jeho okolí a pod panelem č. 4 naučné stezky 

Bělásek byl již realizován a je nyní v majetku obce.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o poskytnutí dotace z Podprogramu 3 – 

Podpora památkové péče v PK na rok 2025“ na realizaci akce Obnova kamenného fundamentu 

s litinovým křížem Bělá u Jevíčka, ev. č. smlouvy OKSCR/25/22678, ve výši 40.000,- Kč. 

  

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
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8. Smlouva o poskytnutí dotace z programu „Rozvoj infrastruktury v oblasti zásobování 

pitnou vodou a odvádění odpadních vod 2025, podprogram – realizace stavby souběžně 

spolufinancovaná z jiných dotačních zdrojů“.  

Starosta uvedl, že v návaznosti na realizaci stavby „ČOV a splašková kanalizace Bělá u Jevíčka“ 

byla podána žádost o dotaci na PK č. KUPA-9650/2025, na základě čehož Zastupitelstvo PK 

schválilo obci Bělá u Jevíčka dne 17.6.2025 usnesením č. Z/75/25 dotaci ve výši 3.800.000 Kč. 

Starosta předkládá zastupitelstvu obce ke schválení smlouvu o poskytnutí dotace.    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o poskytnutí dotace z programu Rozvoj 

infrastruktury v oblasti zásobování pitnou vodou a odvádění odpadních vod 2025, podprogram 

– realizace stavby souběžně spolufinancovaná z jiných dotačních zdrojů“ s Pardubickým krajem 

na projekt „Bělá u Jevíčka – ČOV a splašková kanalizace“ ve výši 3.800.000 Kč.   

 

Výsledek hlasování:    Pro   6    Proti  0   Zdržel se  0      Návrh byl přijat. 

 

 

9. Smlouva o výpůjčce s Dobrovolným svazkem obcí Malá Haná. 

Starosta informoval, že na základě žádosti o dotaci přes TS MH – IV. etapa – obec obdržela nádoby 

na tříděný odpad (2 x 20 barevných popelnic 240 l, 4 kontejnery 1100 l a kontejner na textil)  

do bezplatné výpůjčky a nyní je nutné schválit smlouvu o výpůjčce, kterou starosta předkládá  

ke schválení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o výpůjčce“ nádob na tříděný odpad 

k bezplatnému užívání s Dobrovolným svazkem obcí Malá Haná, Sudice 164, 680 01 Boskovice, 

IČ: 06609627. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

 

10. Kupní smlouva o převodu nemovitých věcí – pozemek pro bytovou výstavbu. 

Starosta připomněl, že p. Jxxx Mxxxxxxxx si podala 23.10.2024 žádost o koupi pozemku 

v Maloníně za účelem bytové výstavby. Zastupitelstvo souhlasilo s prodejem pozemku, na tomto 

základě došlo ke geometrickému zaměření pozemku a na ÚD byl od 19.5. do 4.6.2025 vyvěšen 

záměr prodeje nově zaměřeného pozemku p.č. 42/1 – ostatní plocha, k.ú. Malonín o výměře 

1318 m2 včetně předpokládané prodejní ceny místně obvyklé 200 Kč/m2. Proti tomuto záměru 

prodeje nemovitého majetku obce nebyla vznesena žádná námitka, připomínka ani jiná nabídka,  

a proto starosta předložil ke schválení Kupní smlouvu o převodu nemovitých věcí na prodej nově 

zaměřeného pozemku p.č. 42/1, k.ú. Malonín.        

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Kupní smlouvu“ na prodej nově zaměřeného 

pozemku p.č. 42/1 - ostatní plocha, k.ú. Malonín o výměře 1318 m2 a o nových hranicích dle 

geometrického plánu za účelem bytové výstavby Jxxx Mxxxxxxxx, bytem Nový Dvůr čp. XX, 

Jaroměřice, r.č. XXXXXX/XXXX za cenu 200 Kč/m2.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:    6    Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
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11. Prodej obecního majetku – zahradní traktor Stiga Estate 7122. 

Starosta uvedl, že obec pořídila na dotaci nový sekací traktor SECO a z toho důvodu navrhuje 

prodej zahradního traktoru STIGA Estate 7122. Záměr prodeje byl vyvěšen na ÚD v době  

od 11.6.2025. Na základě tohoto vyvěšení byly podány dvě nabídky na odkup traktůrku ve výši 

26.666 Kč a 35.550 Kč. Starosta navrhnul zveřejnění inzerátu na internetovém inzertním portále 

Bazoš a prodej nejvyšší nabídce. Zastupitelé neměli námitek a jednohlasně pověřili starostu 

zveřejněním inzerátu na prodej traktoru STIGA s příslušenstvím, dále realizací prodeje zahradního 

traktoru STIGA nejvyšší nabídce a podpisem kupní smlouvy.    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje prodej obecního majetku – zahradního traktoru 

Stiga Estate 7122 HWS s příslušenstvím. 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka pověřuje starostu realizací prodeje obecního majetku – 

zahradního traktoru Stiga Estate 7122 HWS s příslušenstvím nejvyšší nabídce a podpisem kupní 

smlouvy.     

 

Výsledek hlasování:      Pro:   6     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

 

12. Prodej obecního majetku – řezivo. 

Starosta uvedl, že v době kůrovcové kalamity v r. 2019-20 bylo z části nuceně vytěženého 

smrkového dřeva nařezáno řezivo, které byla následně použito na stavbu venkovního zázemí,  

na opravy obecního majetku jako je dětské hřiště a zvonička v parku, dále byla část trámů  

a střešních latí poskytnuta místním spolkům na stavbu zastřešení a přístřešku na dřevo. Vzhledem 

ke stáří zbývajícího řeziva v množství cca 12 m3 starosta navrhuje jeho prodej, záměr prodeje 

tohoto obecního majetku je vyvěšen na úřední desce v době od 26.6.2025. Zastupitelé pověřili 

starosta realizací prodeje řeziva nejvyšší nabídce a podpisem kupní smlouvy.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje prodej obecního majetku – smrkového řeziva 

v celkovém množství cca 12 m3. 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka pověřuje starostu realizací prodeje obecního majetku – 

smrkového řeziva v celkovém množství cca 12 m3 – nejvyšší nabídce a podpisem kupní smlouvy.     

 

Výsledek hlasování:      Pro:   6     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

 

13. Pronájem nebytových prostor – kiosek v zázemí kulturního domu.  

Starosta připomněl, že zastupitelstvo na svém minulém zasedání vyslovilo souhlas s vyvěšením 

záměru sezónního pronájmu kiosku s občerstvením ve venkovním zázemí KD. Záměr byl vyvěšen 

na ÚD v době od 11.6. do 27.6. 2025. Na základě toho byla doručena jedna nabídka zájemce, 

kterou podal p. Bc. Jonáš Vala, provozovatel Žlíbka PUB Jevíčko, který nabídl rozšíření sezónního 

občerstvení i do naší obce s cílem obohatit tak život a dění v obci. Nabídl cenu nájemného ve výši 

3000 Kč měsíc + služby.  

Názory zastupitelů: Kobelka, Vašková – prázdniny už začaly, navrhujeme sezónní pronájem 

realizovat a podle spokojenosti a ohlasů se do budoucna uvidí, jak to bude fungovat.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje sezónní pronájem nebytových prostor – kiosku 

s občerstvením v zázemí kulturního domu Bc. Jonáši Valovi, Soudní 56, 569 43 Jevíčko,  

IČ: 08718369, za cenu 3000 Kč/měsíčně + služby.   
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Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka pověřuje starostu realizací sezónního pronájmu kiosku 

v zázemí kulturního domu a podpisem nájemní smlouvy.     

 

 

Výsledek hlasování:      Pro:   6     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

 

14. Směrnice pro kamerový systém obce. 

Starosta uvedl, že pro ochranu majetku obce a zvýšení bezpečnosti byl na dotaci u kulturního domu 

pořízen kamerový systém, monitorující venkovní zázemí s prodejním kioskem a sportovní hřiště. 

Pro tento účel musí mít obec schválenu směrnici pro kamerový systém obce, kterou starosta 

předkládá ke schválení.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje směrnici „Provozní řád kamerového systému obce 

Bělá u Jevíčka“. 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se: 0      Návrh byl přijat. 

 

 

15. Informace k odpadovému hospodářství obce za rok 2024. 

Starosta seznámil přítomné s výsledky odpadového hospodářství za loňský rok. V r. 2024 bylo 

v naší obci vyprodukováno celkem 158 tun komunálního odpadu, z toho 62,7 tun směsného 

komunálního odpadu, což je v průměru 175,4 kg SKO na jednoho občana a k tomu 11,3 kg 

objemného odpadu, což dohromady činí 186,7 kg SKO na jednoho občana.  V rámci DSO TS MH 

nás to staví až na nelichotivé 45. místo ze všech obcí DSO. Pro zajímavost nejlepší obce v rámci 

DSO TSMH mají následující hodnoty: Šebetov 104 kg, Lysice a Lazinov 108 kg SKO na občana, 

což oproti naší hodnotě propastný rozdíl.  

Pro rok 2025 je povolená hranice množství vyprodukovaného SKO 160 kg na jednoho občana  

a tuto hranici tedy překračujeme o 26,7 kg na každého občana, což je celkem o 9,5 tuny odpadů 

navíc. Přitom při neplnění této hranice 160 kg na občana budeme za rok 2025 platit o 1000 Kč  

za každou tunu směsných komunálních odpadů navíc, což jsou pro obec další zbytečně vynaložené 

velké peníze.  

Dalším ukazatelem je plnění minimální míry třídění, což je poměr mezi vytříděnými složkami 

odpadu a směsným komunálním odpadem, které je na roky 2025-29 nastaveno na hodnotu 60 %. 

Bohužel ani tento ukazatel neplníme, míra třídění je u nás na hodnotě 57,8 %. 

Je nutné začít lépe třídit a tím ušetřit tyto velké prostředky, které nás špatné třídění stojí navíc.  

A že to jde ukazují hodnoty z roku 2020, kdy obec rozdala barevné popelnice a kdy se třídění 

skokově výrazně zlepšilo, aby se postupně zase zhoršovalo. A že se dobře netřídí víme, stačí otevřít 

popelnice před svozem, kde vidíme sklo, plechovky, plasty i papír, nemluvě o bioodpadu, který 

by mohl skončit v kompostérech, které obec v minulosti zdarma rozdávala. Nyní jsme pořídili 

další 240 l barevné nádoby na plast a papír pro ty, kteří na počátku třídění Door to door neměli  

o barevné popelnice zájem a další velké kontejnery na plast, papír a textil, což by obojí mělo 

kvalitu třídění zlepšit. Hlavním a rozhodujícím faktorem ale zůstává uvědomělost občanů, bez ní 

lepších výsledků nedosáhneme.  

Co se týče dalších komodit, na každého občana se za rok 2024 vytřídilo 22,7 kg papíru, 32,5 kg 

plastu, 18 kg skla, 33,9 kg kovů, 0,5 kg jedlých olejů a 148,5 kg bioodpadu.  

Leták s podrobnými informacemi o odpadovém hospodářství za rok 2024 bude vložen v srpnovém 

čísle Zpravodaje, kde bude zároveň článek na toto téma. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci k odpadovému hospodářství obce 

za rok 2024. 

 

 

16. Koťata. 

Starosta uvedl, že obdržel maily s informací od občanů obce o nalezení čtyř zanedbaných koťat, 

které p. Jxxxxxxxx a p. Bxxxxxxxx odevzdaly do útulku – Spolek Štístko, Lezník 25, Polička, 

odkud jsme zároveň obdrželi DS žádost o příspěvek na péči.  

Co se týče zákona, obec nemá ze zákona povinnost provádět odchyt koček, stejně jako nemá 

povinnost hradit náklady na péči o koťata. Faktem je, že kočky jsou přemnožené a péče o ně, 

včetně kastrace, by měla být na majitelích, a ne na obci.     

Názory zastupitelů: Červinka – o koťata se měly postarat nálezkyně, obec nemůže přispívat  

na úplně všechno. 

Názory občanů: Pxxx – obec má důležitější investice, bude se dělat kanalizace… 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka vyjadřuje nesouhlas s poskytnutím finančního příspěvku 

Spolku Štístko, Lezník 25, Polička.   

Výsledek hlasování :   Pro:   6    Proti:  0      Zdržel se:   0       Návrh byl přijat 

  

 

17. Různé. 

 

17.1 Historická rešerše “Historie a vývoj osídlení obce Bělá u Jevíčka, Malonín a Smolná“. 

Starosta informoval, že v termínu dle smlouvy obdržel od pana Jaroslava Sadílka vypracovanou 

rešerši o historii naší obce. Bude nutné rozhodnout o způsobu další prezentace tohoto duševního 

díla, např. vydáním tištěné brožury. Prozatím budou tři výtisky na obecním úřadě k zapůjčení, 

popřípadě ji může starosta zájemcům poskytnout v elektronické formě. 

 

17.2 Nabídka na odkoupení lesních pozemků k.ú. Smolná u Jevíčka. 

Starosta seznámil přítomné s nabídkou fy Dubové kůly s.r.o., Praha Staré Město na odkup lesních 

pozemků p.č. 80, 81, 85/3 a 96/1 vše k.ú. Smolná o celkové výměře 5.469 m2 za cenu 110.000 Kč. 

Věc se bude řešit na dalším zasedání ZO. 

 

 

18. Diskuse. 

p. Mxxxx – před třemi měsíci jsem navrhoval, aby se komunální odpad vážil a tím pádem by byl 

přehled o tom, kolik odpadu, kdo produkuje.  

Starosta odpověděl, že na dotaz tehdy odpověděl, že k realizaci by bylo nutné, aby měli všichni 

občané černé plastové popelnice, které by se daly očipovat. Bohužel stav je takový, že velká část 

domácností používá plechové popelnice, které není možné očipovat, protože vážící zařízení  

na svozovém autě toto neumí načíst. Na popelnice na směsný komunální odpad není žádná dotace 

a občané by si je museli pořídit za své peníze. Což je velký problém, když tato popelnice stojí 

okolo tisíce korun, zejména při vzpomínce, jaké byly reakce některých občanů při zdražení 

poplatku za odpady o třista korun před třemi roky. Nákup nových plastových popelnic na SKO 

nelze nařídit, pouze doporučit. Na toto téma bude článek v příštím srpnovém čísle Zpravodaje.  
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p. Dxxxxx – navrhuji pořídit barevné popelnice na sklo a svážet je jako plast a papír od každé 

domácnosti. Sklo je těžké a je často ve směsném komunálním odpadu. 

Starosta – souhlasím, že skleněné lahve jsou často v černých popelnicích, avšak svoz skla Door to 

door není možné realizovat, navíc další svoz by celý systém dále prodražil, což jsme už v minulosti 

řešili u svozu biologicky rozložitelných odpadů z každé domácnosti (hnědé popelnice). Sklo je 

právě o tom uvědomění každého z nás, jestli těch pár kroků navíc udělám nebo láhev skončí 

v černé popelnici.  

 

Nebylo dalších příspěvků. 

 

 

19. Závěr. 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a následně v 17:27 zasedání ukončil. 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 11.7.2025 v Bělé u Jevíčka 

 

 

Upravil:                            Petr Nárožný   

  

 

 

Ověřovatelé:                    Markéta Vašková  v. r. 

 

 

 

                                         Josef Červinka v. r. 

 

 

 

                                             

Starosta:                            Petr Nárožný v.r. 

 

 

 

 

 

 


